

《大学英语六级作文万能高级句型结尾30句》

六级英语写作大纲要求考生能够准确、连贯地表达思想，并且能够根据上下文正确使用语法和词汇。在写作过程中，考生需要注意文章的结构、逻辑和条理性，以及语言的准确性。这里给大家整理了部分[六级作文万能高级句型](#)，以帮助帮助大家提升作文成绩。



大学英语六级作文万能高级句型结尾1

1. "In conclusion, it is of paramount importance to..."

总的来说，至关重要是……

2. "In the final analysis, the issue at hand boils down to..."

最终分析显示，手头的问题归结为……

3. "Ultimately, the success of any endeavor hinges on the commitment and perseverance of its participants."

最终，任何事业的成功取决于参与者的承诺和毅力。

4. "In light of the aforementioned considerations, it is evident that..."

鉴于上述考虑，很明显……

5. "As has been discussed, the ramifications of..." are far-reaching and demand our immediate attention.

正如讨论中所提到的，.....的后果深远，要求我们立即关注。

6. "In essence, the essence of the matter lies in..."

本质上，问题的核心在于.....

7. "To sum up, the integration of..." is essential for the progress of...

概括来说，.....的整合对于.....的进步至关重要。

8. "In conclusion, it is crucial to..." in order to ensure the sustainability of...

总之，为了确保.....的可持续性，必须.....

9. "In the final analysis, the key to..." lies in the adoption of innovative practices and strategies.

最终分析显示，.....的关键在于采用创新的做法和策略。

10. "Having considered all the relevant factors, it is clear that..."

在考虑了所有相关因素后，很明显.....

大学英语六级作文万能高级句型结尾2

11. "In conclusion, the need for..." cannot be overstated, as it has the potential to revolutionize..."

总之，对.....的需求不容忽视，因为它有潜力彻底改变.....

12. "Ultimately, the decision to..." rests with us and it is a responsibility we cannot afford to shirk.

最终，是否.....的决定取决于我们，这是一个我们无法回避的责任。

13. "In light of the evidence presented, it is clear that..."

鉴于所提供的证据，很明显.....

14. "To conclude, the time has come for us to..." in order to..."

总之，是我们采取行动的时候了，以便.....

15. "In essence, the challenge we face is..." and it requires..." to overcome it.

本质上，我们所面临的挑战是.....，并且需要.....来克服它。

16. "In conclusion, the importance of..." cannot be underestimated, as it plays a vital role in..."

总之，对.....的重要性不能低估，因为它在.....中扮演着至关重要的角色。

17. "Having examined the various perspectives, it is evident that..."

在分析了各种观点后，很明显.....

18. "In the final analysis, the success of..." depends on the collective efforts of..."

最终分析显示，.....的成功取决于.....的集体努力。

19. "To sum up, the road to..." is fraught with challenges, but with persistence and determination, we can..."

概括来说，通往.....的道路充满挑战，但只要我们有毅力和决心，我们就可以.....

20. "In conclusion, the time has come to..." in order to..."

总之，是时候.....了，以便.....

大学英语六级作文万能高级句型结尾3

21. "In essence, the matter at hand is..." and it is a challenge that we must rise to."

本质上，手头的问题 is..." and it is a challenge that we must rise to."

22. "In the final analysis, the choice between..." is a matter of priorities and values."

最终分析显示，.....之间的选择是关于优先事项和价值观的问题。

23. "In conclusion, the need for..." is pressing and it is up to us to..."

总之，对.....的需求迫切，而这是我们采取行动的时候了。

24. "Having considered all the evidence, it is clear that..."

在考虑了所有证据后，很明显.....

25. "In essence, the challenge we face is..." and it requires..." to overcome it.

本质上，我们所面临的挑战是.....，并且需要.....来克服它。

26. "To sum up, the integration of..." is essential for the progress of..."

概括来说，.....的整合对于.....的进步至关重要。

27. "In conclusion, the importance of..." cannot be underestimated, as it plays a vital role in..."

总之，对.....的重要性不能低估，因为它在.....中扮演着至关重要的角色。

28. "In the final analysis, the success of..." depends on the collective efforts of..."

最终分析显示，.....的成功取决于.....的集体努力。

29. "Having examined the various perspectives, it is evident that..."

在分析了各种观点后，很明显.....

30. "In conclusion, the pursuit of knowledge and the betterment of society go hand in hand, and it is our responsibility to use our understanding to contribute to the common good."

总之，知识的追求和社会的改善密不可分，我们有责任利用我们的知识为社会共同利益做出贡献。